

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 103/25-26

第二屆生成式 AI 藝術創作大賽《點語成丹青》展覽及頒獎典禮事宜

敬啟者：

恭喜 貴子弟於第二屆生成式 AI 藝術創作大賽《點語成丹青》中獲獎，本校現推薦 貴子弟參與比賽之展覽及頒獎典禮。詳情如下：

活動日期：	一月二十二日(星期四)
活動時間：	下午 3:30 – 下午 5:30
活動地點：	梁顯利油麻地社區中心禮堂
交通安排：	將於下午 2:00 由老師陪同前往頒獎典禮，並於典禮後自行回家

請於一月十九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與莫綺雯老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年一月十六日

東華三院馬振玉紀念中學

班號:_____

活動通告 103/25-26

第二屆生成式 AI 藝術創作大賽《點語成丹青》展覽及頒獎典禮事宜

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 103/25-26

Exhibition and Award Ceremony for the Second Generative AI Art Creation Competition
"Words Transformed into Painting"

16th January 2026

Dear Parents

Congratulations to your child on winning an award in the Second Generative AI Art Creation Competition's "Words Transformed into Painting", and she is invited to attend its Exhibition and Award Ceremony. Details are as follows:

Date	:	22 nd January 2026 (Thursday)
Time	:	3:30pm – 5:30pm
Venue	:	Henry G. Leong Yaumatei Community Centre
Transportation arrangement	:	Student will set off at 2:00pm from school with the teacher-in-charge, and leave the venue on her own.

Please return the signed e-reply slip by 19th January 2026 (Monday). Please feel free to contact Ms Mok Yee Man on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.